
Interpelacja nr 34 

z dnia 9 lipca 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie przystanku PKP na terenie Kamionka 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Zatroskani o obsługę komunikacyjną Kamionka po zakończeniu planowanych 

inwestycji na terenach pofabrycznych wobec braku wystarczająco funkcjonalnej siatki 

ulic oraz uspokajania ruchu na tych ulicach, które są, zwracamy się z zapytaniem, czy 

PKP nie planuje prócz przystanku PKP Wiatraczna także przystanku pośredniego 

między Wiatraczną a Dworcem Wschodnim, w rejonie ulic Podskarbińskiej i 

Terespolskiej.  

Naszym zdaniem przystanek nie tylko znacznie poprawiłby jakość obsługi 

komunikacyjnej w tym rejonie, ale odegrałby ważną rolę w połączeniu Kamionka i 

Targówka Fabrycznego przyspieszając rewitalizację tych obszarów.  

Czy wymieniony wyżej przystanek PKP  jest bądź był planowany w kontekście 

rewitalizacji i czy m. st. Warszawa prowadzi bądź prowadziło rozmowy z PKP na ten 

temat? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 


